
Novák Elöd
a Jobbik alelnöke, országgy űlési képviselő

Budapest, Széchenyi rkp . 19 . 1358
novak.elod@jobbik.hu

06-30-358-27-23
www.novakelod.hu

facebook.com/novakelo d

Országgyűlési képviselő ('3s7 g„gyü!s Hivatala
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Kövér László úrnak,

az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésrő l szóló 2012 . évi XXXVI . törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő

kérdést kívánok intézni Balogi Zoltánhoz, az Emberi Erőforrások Minisztériumának miniszteréhez

„Kívánja-e rendezni a kulturális tárca a Budai Parkszínpad szégyenletes helyzetét? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom.

Tisztelt Balog Zoltán Miniszter úr !

A Budai Parkszínpad korábban Budapest egyik patinás kulturális szórakozóhelye volt, mára a főváros

szégyenfoltja lett. A 2200 férőhelyes létesítmény utoljára 2005-ben adott otthont rendezvényeknek, azót a

viszont üresen áll, állapota folyamatosan romlik, ma már csak egy rom-halmaznak tekinthet ő .

A Fővárosi önkormányzat 2003 októberében határozatban támogatta a létesítmény ingyenes átadását

Újbudának. A XI. kerület vezetése jelezte, hogy a területet építési övezetté kívánja átsoroltatni, és

koncepciót dolgozott ki a színpad bővítésére és lefedésére, a városháza azonban megvétózta a tervet ,

mivel szerintük annak kivitelezése túl sok zöldterület elpusztításával járt volna . A Főpolgármesteri

Kabinet 2006. március 20-i ülésén foglalkozott a Budai Park-színpad sorsával . Elviekben egyetértettek a



lebontásával, ám végleges döntés nem született . A felújításához mintegy másfél milliárd forintra lenne

szükség (2006-os áron) .

Az újbudai önkormányzat ezután lemondott a parkszínpadról, hivatkozva arra, hogy a Lágymányosi-öbö l

területén épülő szórakoztató- és szabadidőközpont amúgy is átveszi a funkció-ját . Ez azonban nem így

történt. A bontás és parkosítás költségét 200 millió forint körüli összegre tetették (2006-os áron), azonban

a fővárosi önkormányzat költségvetésében erre a célra semmilyen összeg nem volt betervezve .

2010. július végén kampányfogásként Molnár Gyula polgármester és Lakos Imre alpolgármester néhán y

fénykép erejéig részt vett a színpad „takarításában”. Ezzel egy időben civil szervezetek is különféle

figyelemfelkeltő kampányokat szerveztek, közös takarításra invitálták a lakosságot Parkszínpad Pikni k

néven. Hangzatos adatokat hoztak nyilvánosságra, miszerint közel kétszáz köbméter szemetet gy űjtöttek

össze, és hogy az elkövetkező időkben őriztetni fogják a létesítményt . Tekintettel az önkormányzati

választások közeledtére, az őrzés 2010 augusztusától elkezdődött, de nem sokkal a választások után

megszüntették . Azonban az épület állagának megóvására napjainkig semmilyen er őfeszítés nem történt .

Azóta a nézőtéri székek között ismét kinőtt a gaz, a zenekari árok újra szemétgyűjtőként funkcionál, az

egész terület hajléktalanok tanyája lett, akiket, ha a közterület-felügyel ők elzavarnak, akkor odébbállnak,

de általában visszatérnek. Sajnos Budapest egyik legrégibb, és legpatinásabb színpada többek között a z

érintett önkormányzatok összefogásának hiánya miatt romhalmazzá vált .

Az újbudai önkormányzat és a főváros, pontosabban a két fideszes vezetés egymásra mutogat. A

tulajdonos nem tehet vele azt, amit akar, mert mindenhez kell a kerület beleegyezése is . Pedig igény volna

a színvonalas kulturális programokra, s ha már a főváros színházi életét az Alföldi Róbert-félé k

megszállták, a szabad ég alatt talán még adhatnak helyet a magunkfaj-táknak is : pl . Koltay Gábornak,

akinek a szabadtéri színjátszásban rendkívül nagy tapasztalata van .

A kérdésem tehát ez: kívánja-e rendezni a kulturális tárca a Budai Parkszínpad szégyenletes helyzetét ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2013 . június 13 .

Tisztelettel,

(iű‘
Novák Előd
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